
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 24. posiedzeniu Senatu 
w dniu 19 grudnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego Elżbiety Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Doceniając wiele korzystnych zmian zawartych w ustawie z dnia   listopada 2008 r. o zmianie 
niektórych ustaw w związku z wdrażaniem funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności 
(ustawa opublikowana w DzU nr 216, poz. 1370), należy podkreślić, że przedmiotowe zmiany 
powinny przyspieszyć realizację programów operacyjnych, zarówno tych o zasięgu krajowym, 
jak również tych o charakterze regionalnym. Zmiany te powinny przyspieszyć wydatkowanie 
funduszy unijnych oraz proces aplikowania przez poszczególnych beneficjentów. 

Proces wprowadzania różnego rodzaju uproszczeń powinien być kontynuowany. W związku 
z tym zwracam się do Pani Minister z prośbą o informacje, jakie są dalsze plany i jak wygląda 
harmonogram prac w tym zakresie, 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


